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To : HSBC Broking Securities (Asia) Limited 滙豐金融證券（亞洲）有限公司 

致 : HSBC Broking Futures (Asia) Limited 滙豐金融期貨（亞洲）有限公司 

HSBC Broking Forex (Asia) Limited*1 滙豐金融外匯（亞洲）有限公司*1 

HSBC Broking Services (Asia) Limited 滙豐金融服務（亞洲）有限公司  

(“relevant HSBC Broking Companies” refers to any or all of the above companies with which  
the customer holds account(s))（「相關滙豐金融公司」指客戶在任何或所有上述公司開戶的公司） 

 Level 25, HSBC Main Building, 1 Queen’s Road Central, Hong Kong 

 香港皇后大道中 1 號香港上海滙豐銀行總行大廈 25 樓 

 

eSTATEMENT/eADVICE SERVICES APPLICATION FORM 

電子結單／電子通知書服務申請表  

 
Note: 
注意： 

1. Please complete in Block Letters. 請用正楷填寫。 

2.  Please return your completed form either (1) by mail to “Level 25, HSBC Main Building, 1 Queen’s Road 
Central, Hong Kong”, or (2) by visiting our office in person.  

 請將已填妥的表格（1）寄回香港皇后大道中 1 號香港上海滙豐銀行總行大廈 25 樓收，或（2）親身交回本公

司。 

3.   This form is to be completed only by existing customers (individual/joint/corporate account holders) applying 
       for the use of the eStatement/eAdvice Services for the first time. 

       此表格只適用於現有客戶（個人／聯名／公司戶口）首次申請電子結單／電子通知書服務。 

Account Name 
戶口名稱 

 

Account Number(s)  
戶口號碼 

 

Email address 
電郵地址 

 

 

CUSTOMER DECLARATION 客戶聲明 

 

I/We hereby authorise the relevant HSBC Broking Companies to transmit, with immediate effect and until 
further notice, all contract notes, daily activity statements and monthly activity statements relating to all the 
account(s) held with the relevant HSBC Broking Companies to my/our email address (provided above) 
through the eStatement/eAdvice Services (the “Services”). 
請將所有成交單據、日結單及月結單透過電子結單／電子通知書服務（「本服務」）傳送到上述戶口的電郵地

址，由即日起生效直至另行通知。 

 
I/We agree that the relevant HSBC Broking Companies do not assume any responsibility whatsoever for any 
interruption, loss of or corruption to data, third party interception or hacking, delay or failure in electronic 
transmission.  
本人／本人等同意對於在電子傳送中出現中斷、遺失資料、第三者干擾或入侵、延誤，相關滙豐金融公司一概

不會承擔任何責任。 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

*1  Leveraged foreign exchange trading is not available to persons resident in the People's Republic of China.   
   槓桿式外匯買賣服務不會提供予中華人民共和國居民。 
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Signature and Other Information 簽署及其他資料 

For Individual/Joint Account 個人／聯名戶口 

Signature of Principal/Sole Account Holder  
第一／獨立戶口持有人簽署 

 
 
 
 
 
 
 

 

 Signature(s) of Joint Account Holder(s) 
聯名戶口持有人簽署 

(Applicable to Joint Account)（適用於聯名戶口） 

 
 
 
 
 
 
 

Name(s) of Principal/Sole Account Holder: 
第一／獨立戶口持有人姓名： 

 
 
 
 
Date: 
日期： 

Name(s) of Joint Account Holder(s): 
聯名戶口持有人姓名： 

 
 
 
 
Date: 
日期： 

For Corporate Account 公司戶口 

Signature(s) of authorised signatory(ies) with company chop 
授權簽署人簽署及公司蓋印 

 
 
 
__________________________________________________ 
Name(s) of authorised signatory(ies): 
授權簽署人姓名： 

 
Date: 
日期： 

 
For and on behalf of (company name): 

代表（填入公司名稱）： 

 
 

 

Remarks:  

備註： 

 

1. Upon successful application for eStatement/eAdvice service, we will be sending a confirmation email to your registered email 
address. Your eStatement/eAdvice will be sent in the form of an encrypted attachment to your registered email address. 
成功登記電子結單／電子通知書服務後，我們將會發出登記確認電郵至您已登記的電郵地址。您的電子結單／電子通知書將會將以加

密附件形式發送到您已登記的電郵地址。 

 

2. The email address given above will supersede all email addresses that you previously provided to the relevant HSBC Broking 
Companies (if any). 

上述電郵地址將取代所有過去您曾提供予相關滙豐金融公司的電郵地址（如有）。 

 

3. The Services will be suspended automatically by the relevant HSBC Broking Companies if any contract notes, daily activity 
statements and monthly activity statements sent via email are returned to the relevant HSBC Broking Companies after two (2) 
delivery attempts in two (2) consecutive statement days.  The returned contract notes, daily activity statements and monthly activity 
statements will then be re-sent by post.  All subsequent contract notes, daily activity statements and monthly activity statements will 
also be sent by post thereafter. 

若透過電郵發送的成交單據、日結單及月結單於連續兩個結單日均退回予相關滙豐金融公司，本服務便會自動停止。所退回的成交單        

據、日結單及月結單、以及在服務停止後的成交單據、日結單及月結單均會以郵寄方式寄出。 

 

4. The English text shall prevail in the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of this Electronic 
Statement Dispatch Form. 
本表格的中英文本如有任何歧義，概以英文本為準。 

 

X X 

X 


